
Referat af dialogforum 4. marts 2024 14.30-16.30 i A02 
 
Deltagere: Studerende fra 6., 3. og 2. semester. 
Afbud fra uddannelsesleder Ane Kruse 
 
Dagsorden 

• Præsentation af evt. nye deltagere herunder af mødeleder og referent 
 

• Godkendelse af dagsorden 
 

• Godkendelse af sidste mødes referat 
 

• Meddelelser og orientering 
o v. uddannelsesleder (fraværende) 
o v. undervisere 

▪ Ved fejl og mangler i lokaler og på fællesarealer afrapporteres direkte til Facility 
Service: fs@pha.dk – Skriv ”Næstved” i emnefeltet. Ved akutte udfordringer – ring 
til Facility Service Næstved:72 48 37 05 

▪ Opfordring til at huske at sætte stole op 
▪ Reformudspil på vej på professionshøjskoleområdet. Det er endnu uvist, hvad der 

kommer til at ske. 
  

o v. studerende:  
 

• 6. semester: 
o I gang med CAT-opgave 
o Der er lige åbnet op for praktikmuligheder - vinduet for bytteperioden forlænges en lille 

smule 
o Der er fokus på opgaver og praktik  
o Folk virker tilfredse 

• 3. semester 
o Lille hold, alle snakker med alle 
o Oplever lavt fremmøde ind imellem 
o Folk er glade for at være tilbage på briksen 
o Der er god stemning 
o Studiegruppeprocessen gik fint 

• 2. semester 
o Fremmøde afhænger af undervisningen 
o Effekten af fremmøderegistreringen er lidt diffus 

 
 
Yderligere punkter fra studerende:  
2. semester:  

1. Information omkring gruppedannelse til studiegrupper var tvetydig 

a. Prioritering vs lav egne grupper  
 

Processen var ikke optimal. Resultatet var, at folk selv lavede grupper og flere følte sig fravalgt.  
Signe samler op med undervisningsteamet: Det er vigtigt, der er transparens og konsistens på tværs af 
underviserne. Punktet tages med igen til næste dialogforum (uge 20). 

mailto:fs@pha.dk


 
2. Børneforløb med ergo 

a. "Hvad skal vi bruge det til?" Virker ikke så relevant for entrepeneurship  
 
Forløbet bliver lagt derfor det passer ind i tilrettelæggelsen af den samlede undervisning. Det er et 

resultat af, at der arbejdes på at intensivere samarbejdet om undervisningen på 
ergoterapeutuddannelsen og fysioterapeutuddannelsen med fokus på det tværprofessionelle.  
Signe noterer, at underviserne skal være bedre til at formidle baggrunden for det. 
 
3. Lokaler i A bygning - indelukket indeklima - planter? 
 
Opfordring til at huske udluftning i lokalerne 
 
4. Mangel på knager generelt - og på toiletter i C og D 
 
Signe tager fat i Facility med henblik på at få installeret knager i lokalerne  
 
5. Manglende sprit i spritbeholdere - er det efter samme princip som med strøm, meld det til facility? 
 

Skriv mail til Facility (jf. ovenfor) 

6. Proteinindholdet i maden i kantinen er lavt 

 

Opfordring om at øge proteinindholdet i kantinens udvalg gives videre til kantinen 

3. semester:  

1. Rækkefølge/planlægning af undervisningsgange 
Der argumenteres for, at det vil være mere hensigtsmæssigt, hvis støttefagene ligger før test.  

 
2. UU-opgaver (lidt i forlængelse af det andet) 
Timingen har ikke været optimal. Ugeopgaverne ligger forskudt i forhold til undervisningen. Det 
drøftes, om der behøver ligge en opgave hver uge.  
 
3. Der er ønske om mere Fre’bar 
Opfordring til at flere studerende melder sig til Fre’bar 

 
  

• Sager til behandling 
o fagligt 
o socialt 

• øvrige sager 

 


